

## 质量方针:

卓越! 创新! 品质第一!

**Quality Policy:** 

Excellence! Innovation! Quality First!

## EOM 方针:

**EOM Policy:** 

1. 关注环境影响, 预防污染是公司发展的基础;

Focus on environment influence, prevent pollution are the basis of company development;

2. 关注在产品的整个生命周期内产品对环境的影响, 达到产品性能与环境影响的和谐关系;

Focus on the influence of product to the environment in its whole life, to reach the harmonious relationship;

3. 持续改进运作流程和提高资源利用效率;

Continuously improve the procedure and enhance the utilization rate of resource;

- 4. 提高原材料的回收利用,以达到环境、技术和经济要求的优化; Improve the recycling of raw materials, in order to optimize the environment, technology and economy's requirements;
- 5. 提高能源使用效率, 合理利用自然资源;



Improve the efficiency of energy use, rational utilization of natural resources;

6. 遵守环境法律法规要求,力争经济与生态的效益双赢;
Comply with environmental laws and regulations requirements, and strive to win-win economic and ecological benefits;

7. 保障健康,安全第一,预防为主,减少风险; Protect health, safety first; Prevention first, reduce risk;

8. 积极采用低环境负荷产品、零件、原材料,并与合作伙伴积极交流。

Actively adopt low environmental pollution products, parts, raw materials, and actively communicate with partners.

HSF 方针:

**HSF** Policy:

使用环保材料,预防产品污染,持续改进,满足法规及客户要求!

CEO: